
Van: VDL Kabinet <kabinet@voerendaal.nl>  
Verzonden: maandag 14 april 2025 19:40 
Aan: BDN Griffie-BDN <griffie@beekdaelen.nl> 
Onderwerp: Zienswijze van Voerendaalse AB Kompas naar gemeenteraad Beekdaelen 

 

Geachte Raadsleden van Beekdaelen, 
 
We hebben vragen ontvangen van uw VVD-fractie inzake het onderzoek naar structurele 
besparingen in het functioneren van ISD Kompas. 
Zoals u wellicht bekend is, zijn wij als Voerendaalse AB-leden kritisch op het 
functioneren van ISD Kompas. U kunt onze kritische vragen terugvinden in de 
verslaglegging van de AB-vergaderingen. 
 
Wij kunnen ons als AB-leden vinden in het kritisch tegen het licht aanhouden van de 
gemeenschappelijke regeling. Wij zijn voornemens om in de gemeenteraad te 
bespreken of en zo ja hoe wij kunnen participeren in uw onderzoek en mogelijke 
gevolgen daarvan. Daarbij aangetekend dat onze kritische vragen betrekking hebben op 
bedrijfsvoering, communicatie vanuit Kompas richting AB en Raden, efficiëntie en 
gewenste kostenbesparing. 
Mocht ook de Voerendaalse gemeenteraad hiervoor een onderzoek nodig achten, is het 
goed om dit onderzoek met externe ondersteuning gedegen te laten plaatsvinden. 
Wij komen binnenkort met een formele reactie vanuit de gemeenteraad, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Sebastiaan Vliegen 
Charlyne Bartels 
 
AB-leden Kompas namens de gemeente Voerendaal  

 


